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Kecskemét 

Szemereyné Pataki Klaudia 
Polgármester Asszony részére 

KÉRDÉS 

Tárgy: Kecskeméti Repülőtér fejlesztése 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

Az utóbbi idó'ben egyre több szó esik a Magyar Honvédség fejlesztéséről, közte a 
Kecskeméti Repülőbázisra érkező új gépekkel kapcsolatban. A lakossági jelzések is 
arról tanúskodnak, hogy a Repülőtér felől jövő hanghatások egyre intenzívebbek és a 
jó idő eljövetelével a nyitott ablakok mellett sok helyen zavaróak, pláne a temetések 
során. Jó pár éwel ezelőtt szó volt a Kecskeméti Repülőbázis polgári hasznosításáról, 
melyet először az önkormányzat intézett volna, később azonban a Magyar 
Honvédséghez került ez a fejlesztés. A várható forgalmát illetően a debreceni 
repülőtérhez hasonlónak jósolták. Azóta nem lehet tudni semmit a polgári 
hasznosítás előrehaladásáról. 

Az orosz agresszió Ukrajna ellen felgyorsította a légierő fejlesztésének ütemét. 
Május végén arról értesülhettünk a sajtóból, hogy hazánk tizenkét új L-39 Skyfox 
kiképző repülőgépet rendelt a honvédelmi légierőnek, melyből az első három 
harcászati gép meg is érkezett. Ezt követően a közeljövőben a Gripen flotta további 
négy géppel gyarapszik majd. 

Kérdéseim az alábbiak: 
- Hogyan áll a polgári hasznosítású repülőtér kialakítása és mikorra várható

annak üzembe helyezése?
- Milyen plusz hanghatással jár a polgári és a katonai reptér fejlesztése,

különös tekintettel a megnövekedett repülőgép számra?
- Milyen környezetvédelmi beruházások valósulnak meg párhuzamosan a

fejlesztésekkel, különös tekintettel a zajvédelemre? Zajmonitoring rendszer
került-e kiépítésre? Van-e tervben zárt hajtóművező hely kialakítása?

Kérem, hogy a kérdéseimre adott választ a Közgyűlés a következő ülésén tűzze 
napirendre. 

Kecskemét, 2025. június 18. 
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